
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE  LA SESSIÓ  ORDINÀRIA CELEBRADA PEL CONSELL MUNICIPAL  DE 
DISTRICTE SUD EL DIA  26 DE SETEMBRE DE 2016

------------------------------------------------------------

Núm. i Classe de Sessió: 7 / 2016. Ordinària 

Dia i hora: 26 de setembre de 2016 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA

Sra. Patricia Puerta Barberá

VICEPRESIDENT

Sra. Anna Peñalver Bermudo 

VOCALS

Persones designades pels Grups Polítics Municipals

Sra. María España Novoa                           Grup Polític Municipal PP

Persones designades per l’Alcaldia

  Sr. Raúl Galván López

Sr. Jorge García Alcalá

Veïns designats pels Grups Polítics Municipals

Sr. Juan Luis León Azorín Grup Polític Municipal PSOE

Sr. Joaquín B. Torres Navarro                           Grup Polític Municipal PP

Representants de les AV

Sr. Vicente J. Campos Ruiz AV Sant Pau

Sr. Alberto Ramos Renau AV Sant Jaume

Sr. Ramón Sarria Picazo AV Tir de Colom

Sr. Miguel A. Guillamón Naches AV Mare de Déu del Lledó

Sr. José Luis Gómez Sánchez AV Sant Bernat
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Sr. Rafael Serrano Ruiz                                 AV La Duana

Sr. Luis López López AV Mestria

 REPRESENTANTS ASSOCIACIONS PARES D’ALUMNES 

                   Sr. Joaquín Gorriz Plumed                             AMPA CEIP Antonio Armelles

                   Sra. Mª Luisa Motos Cano                              AMPA IES Vicent Castell i Domènech

                   Sra. Ana Mª Latorre Centelles                        AMPA Isidoro Andrés Vilarroya

 SECRETÀRIA

Sra. Elisabeth Breva Almerich 

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sr. José Luis Azpitarte Sánchez

Sr. Manuel Padararu Ionete

Sr. Emilio García Solsona

NO HI ASSISTEIXEN: 

  Sra. Carla Gómez Zabalza

Sr. Joan Ginés Camahort

 Sra. Carmen Eixarch CaSantova

Sr. Constantino Muñoz Alarcón

Ordre del dia:

1r - Aprovació, si escau, de les actes corresponents a les sessions extraordinàries 
del Consell Municipal de Districte Sud de data 27 de juny de 2016.

2n - Presa de possessió com a membre del Consell Municipal del Districte Sud de 
la Sra. Mª Luisa Motos Cano com a representant de l’AMPA IES VICENT CASTELL 
I DOMÈNECH i de la Sra. Ana Isabel Latorre Centelles, com a representant de 
l’AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA. 

3r – Designació del/ de la representant de l’Associació de Mares i Pares d’Alumnes 
per a formar part de la Junta de Districte Sud

4t - Presentació del Consell de Salut del departament de Castelló

5é - Informe de la Presidenta

6é - Precs i preguntes
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Ajuntament de Castelló de la Plana

A la Tinència d'Alcaldia del Districte Sud de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, 
sent les 20:00 h del dia 26 de setembre de dos mil setze sota la presidència de la Il·lma. Sra. 
Patricia  Puerta  Barberá,  tinent  d’Alcaldia,  es  reuneixen  els  senyors  i  senyores  suara 
esmentats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de Districte Sud, amb la 
meua assistència com a secretària delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el quòrum d’assistència, la presidenta inicia la sessió i passa a tractar 
els punts inclosos en l’ordre del dia.

1r  -  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DE  L’ACTA CORRESPONENT  A  LA SESSIÓ 
ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 27 DE JUNY DE 
2016

Com que no hi ha objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el dia 27 
de juny de 2016, per unanimitat s’acorda aprovar-la. 

2n - PRESA DE POSSESSIÓ, COM A MEMBRE DEL CONSELL MUNICIPAL DEL 
DISTRICTE SUD, DE LA SRA. Mª LUISA MOTOS CANO COM A REPRESENTANT DE 
L’AMPA IES VICENT CASTELL I DOMÈNECH, I  DE LA SRA. ANA ISABEL LATORRE 
CENTELLES, COM A REPRESENTANT DE L’AMPA ISIDORO ANDRÉS VILLARROYA. 

La Sra. Mª Luisa Motos Cano, com a representant de l'AMPA IES Vicent Castell I 
Domènech,  i  la  Sra.  Ana  Isabel  Latorre  Centelles,  com a  representant  de  l’AMPA CEIP 
Isidoro Andrés Villarroya, prenen possessió d’acord amb la fórmula prevista en l’article 1 del 
Reial decret 707/1979, d’1 d’abril, com a part integrant del Consell de la Junta Districte Sud.

La presidenta informa les AMPA del funcionament en el Consell i en les Juntes.

3r – DESIGNACIÓ DEL/DE LA REPRESENTANT DE L’ASSOCIACIÓ DE MARES 
I PARES D’ALUMNES PER A FORMAR PART DE LA JUNTA DE DISTRICTE SUD

Davant de la petició dels representants de les AMPA, aquests són convocats en el 
pròxim Consell per a designar el/la representant que formarà part de a la Junta de Districte 
SuSr.

4t  -  PRESENTACIÓ  DEL  CONSELL  DE  SALUT  DEL  DEPARTAMENT  DE 
CASTELLÓ

Assistix al Consell el Sr. Vicente Cabedo del Consell de Salut de Castelló, com a 
presa  de contacte per  a  informar  sobre  les  propostes  del  Consell  de  Salut  format  per 
Vinaròs, Castelló i La Plana.

-

-

Sol·licita  per  part  dels  integrants  del  Consell  qualsevol  suggeriment,  queixa  o 
proposta relacionades amb la salut, que es tramitaran per a la seua aprovació en aquest 
Consell.
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La Sra. Latorre, representant de l’AMPA Isidoro Andrés, suggereix que seria important 
formar els alumnes dels col·legis en el tema de Primers Auxilis. El Sr. Cabedo comenta que 
és interessant la proposta però creu que seria millor formar el professorat i aquest al seu 
torn que forme els alumnes. El Sr. Torres informa que anteriorment es realitzaven cursos 
per part del personal de la SAMU.

La Sra. Puerta agraeix a la Sra. Peñalver la seua iniciativa respecte del Consell de 
Salut.

5é - INFORME DE LA PRESIDENTA

La presidenta vol fer constar que per acord de tot el Consell, els distints informes de 
contestacions dels punts de juntes anteriors es comentaran en la Junta del 26 de setembre 
2016 .

Respecte als Pressupostos Participatius, informa del següent
- El condicionament d’asfalt i sobreeixidor de col·lector d’aigües pluvials al camí Pi 

Gros de Castelló de la Plana ja està adjudicat.
-  El  clavegueram del  camí Roquetes i  drenatge d’aigües pluvials està pendent  de 

licitació. Es facilita el contacte del president per a coordinar l’entrada en el grup una vegada 
s’hagen començat les obres.

- L'adequació de la vorera de vianants des de l’avinguda de València fins al Grup 
Lourdes de Castelló està paralitzada ja que hi  ha zones de propietat  de Diputació i  del 
Ministeri, dels quals no s'ha tingut resposta. La Sra. Patricia li comenta al Sr. Torres que 
mitjance  amb  Diputació  i  el  Ministeri,  i  el  Sr.  Torres  li  comenta  que  creu  que  estava 
solucionat però que, no obstant això, farà la gestió pertinent.

La Sra. Puerta fa constar que el dia 28 de setembre se celebra “El teu dia del dret de 
saber-marató de preguntes”, de com participar a través del formulari entrant en (El Consell – 
Activitat  del Consell  – Esdeveniments – Marató de Preguntes),  o en les distintes xarxes 
socials  hashtag  #derechoasaber16  en  Twitter  o  a  través  dels  correus  electrònics 
ctbj@consejodetransparencia.es o contacto@tuderechoasaber.es 

La presidenta comunica que el pròxim dia 28 de setembre a les 19:00 h al Palau de 
la  Generalitat,  es  convida  al  MANIFEST  PER  UN  FINANÇAMENT  JUST  PER  A LA 
COMUNITAT VALENCIANA, si no es poguera assistir a l’acte però es vol firmar el manifest,  
es podrà firmar el pròxim 30 de setembre entre les 18 i les 20:30 h presencialment a la 
Casa dels Caragols, al carrer Major, 78.

La presidenta procedeix a la lectura de les respostes a les distintes peticions del 
Consell  del  passat  27  de  juny  del  Departament  de  Serveis  Urbans,  Infraestructures  i 
sostenibilitat, informant del següent

A la petició de l’AV SANT BERNAT de posar sòl en la caseta metàl·lica del parc 
Roselló, comenten el trasllat d'aquest al Departament de Brigades Municipals per a la seua 
execució. El president de l’Associació afirma que s’ha executat.

A la petició de l’AV SANT JAUME, informen que s’han realitzat abans de les festes 
la neteja de la brossa a l’entrada del barri. Al carrer Peña Salada s’ha instal·lat un punt de 
llum sol·licitat.
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Ajuntament de Castelló de la Plana

A la petició d’AV TIR DE COLOM, informen que es va fer una poda dels arbres que 
hi ha als carrers Salvador Guinot i Gran Via, al mes de maig, comenten que si es considera 
necessari en algun punt va específic, que s’indique al departament.

A la petició de l’AV SANT PAU, comenten que a la petició de la poda d’arbres al 
carrer Puerta Salada, es farà un repàs en aquelles branques que puguen molestar. No es 
pot fer una poda completa en aquesta època de l’any i, a més, llevara ombra.

A les peticions de l’AV LA DUANA, comenten que la neteja del barranc de Fraga, 
comenten que la neteja de rius i  barrancs correspon a la Confederació Hidrogràfica del 
Xúquer. En relació amb la reparació dels fanals de la Gran via des del Grup fins al pavelló, 
informen que en aquesta zona es troba instal·lat  l’enllumenat corresponent  a les noves 
obres  d’urbanització  de  la  unitat  d’execució  adjacent.  Aquest  enllumenat  es  posarà  en 
servei a la finalització de les mencionades obres. També es procedirà al replantat de gespa 
de la plaça Serra Cazorla.

A les peticions de l’AV MESTRIA, comenten que la neteja dels contenidors s’ha 
realitzat els dies 17 i 18 d’agost. Informen que la neteja de la plaça Joan Baptista Porcar 
s’agrana  diàriament  de  dilluns  a  divendres  i  que a  partir  d’ara  es  netejarà  també una 
vegada al mes. Sobre la proliferació de grafits del barri es tornarà a realitzar una actuació 
de pintades en la zona.

 6.- DESPATX EXTRAORDINARI

Com que no hi ha cap assumpte de Despatx Extraordinari, es passa al punt següent 
de l’ordre del dia.

7.- PRECS I PREGUNTES

La Sra. España comenta que hi ha moltes deficiències en la neteja de la zona Sud i 
sol·licita  una  revisió  respecte  d’això.  La  Sra.  Puerta  l'informa  que  s’ha  augmentat  la 
dotació econòmica de neteja, per la qual cosa a partir  d’ara s'hi  començaran a veure 
resultats. 

El Sr. Torres insisteix en la neteja i també en les olors; la Sra. Puerta comenta  que 
s’han començat a realitzar més neteges al mes de setembre.

AV MESTRIA

El Sr. López, representant de l’AV Mestria, insisteix una vegada més que 
és necessària la neteja entre els carrers Sidro Vilarroig i Pintor Camarón, hi ha 
molts arbres de fulla caduca i  sempre estan amb brutícia,  per la qual cosa 
sol·licita necessari reforçar la neteja en aquells llocs on hi ha molts arbres.

Insisteix a saber a què es refereix l’increment de la neteja. La Sra. Puerta 
li comunica que es va a sol·licitar la periodicitat de neteges i se li comunicarà.

Reclama el tema sol·licitat en l’acta de juny de 2016 quant a seguretat, 
informen que s'han de prendre mesures per a l’edifici abandonat i desvalisat al 
carrer Jorge Juan.54, ja que han arrancat portes, quadre de comptadors i altres 

5



coses, per la qual cosa s'hauria de tapiar l’entrada, ja que no s’ha realitzat cap 
actuació i estan entrant matalassos i mantes.

Reclama una vegada més que es lleven els rastells que estan al voltant 
dels arbres ja que és un perill per als xiquets.

Insisteix una vegada més que creu convenient que les actes de la Junta 
també siguen públiques com les del Consell.

Informa que al Parc Oest està alçat el paviment per les arrels dels arbres i 
s'hauria de reparar.

Vol fer constar una vegada més que és necessari actuar respecte de les 
defecacions dels animals.

AV SANT JAUME

El Sr. Ramos informa que no ha rebut cap telefonada per a donar-li solució 
a l’entrada al grup pel tema de les aigües pluvials i considera que cal donar 
una solució, tenint en compte que en els últims dies de pluja la gent no podia 
entrar  al  grup  si  no  era  amb  cotxe.  La  Sra.  Puerta  informa  que  en  els 
pressupostos  participatius  entren  aquestes  reparacions,  no  obstant  això 
s’insistirà perquè el tècnic de l’Ajuntament es pose en breu en contacte amb el 
president a l’Associació.

AMPA ISIDORO ANDRÉS

La Sra. Latorre informa que dels arbres situats al carrer Picasso cauen 
moltes llavors i  s’ha  informat que la poda és en els mesos de setembre i 
octubre, per la qual cosa sol·licita que procedisquen a la poda d'aquests.

Comunica  que  en  l’encreuament  del  carrer  Picasso  amb  l'avinguda 
Casalduch  l'aigua  s'estanca  quan  plou.  La  Sra.  Puerta  l'informa  que  es 
realitzarà una actuació d’aigües pluvials per a evitar-ho.

També  informa  la  Sra.  Latorre  que  en  els  laterals  del  Col·legi  Isidoro 
Andrés, de nit estan il·luminats les fanals del carrer on estan els descampats 
però al lateral on hi ha vivendes estan apagats, per la qual cosa considera que 
s'haurien de regular.

Comenta que la línia d’autobusos L-2 al Parc Oest, des del carrer Pintor 
Porcar fins a l’avinguda de València no té cap parada .

AV SANT PAU

El Sr. Campos vol reclamar que el pas de vianants dels carrers Toga i Sant 
Alfonso no està pintat.

Informa  que  a  la  rotonda  del  carrer  Nou  …..........................  des  de 
l’ambulatori fins a la rotonda de Santa Teresa.

Comunica que la neteja del barri està solucionada.

AV SANT BERNAT
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Ajuntament de Castelló de la Plana

Vol agrair la instal·lació del fanal al parc.

Sol·licita  la  revisió  i  canvi  dels  arbres  perquè  les  branques  d'alguns  es 
trenquen amb molta facilitat.

Insisteix una vegada més en la gran quantitat de runes que es depositen 
entre  Monfort  i  Cointra. Considera que s'ha de prendre una solució respecte 
d’això.

En les obres d’accés al port estan posant un tub sobre l'ús del qual s'hauria  
de preguntar a Conselleria  ja que és molt fi per a un cabal.

En la zona de Monfort hi ha un contenidor a la zona del carril bici i vianants 
que hauria de ser col·locat en un altre lloc.

Pel que fa a Bicicas vol fer constar que en zones de la ciutat hi ha al costat  
del pas de vianants una zona habilitada perquè creuen les bicicletes, per la qual  
cosa considera que s'hauria de fer igual en totes les zones de la ciutat.

Insisteix una vegada més en la presència de Sr. Rafael Simo en la pròxima 
reunió.

AV TIR DE COLOM

Sol·licita que revisen els arbres secs que hi  ha entre els carrers Onda i 
Mestre Arrieta.

Vol agrair el bon funcionament del personal de neteja i d’objectes perduts.

AV MARE DE DÉU DEL LLEDÓ

El Sr. Guillamón informa que al camp de futbol del barri Perpetu Socors no 
hi ha  llums, tanques ni xarxes de porteria; a més no es fa un bon manteniment. 
Així mateix, a la plaça situada al costat del camp de futbol no hi ha paperera ni 
gespa, per la qual cosa es considera que s'hauria de condicionar-ho tot.

Als solars situats pels voltants del  carrer  Nou hi  ha depositades moltes 
runes.

Reclama una vegada més que en la pròxima reunió de Junta de Districte es 
convoque la regidora de Festes, Sra. Sara Usó.

És molt  important  que en els contenidors es posen les etiquetes per  a 
saber en quines dates es netegen.

Reclama la programació de la neteja del barri.

Cal  revisar  el  tema  dels  desaigües  a  la  zona  del  carrer  Picasso  i  de 
l'avinguda de València.

Els lledoners fan molt de fruit i és complicat podar-los en aquestes dates, 
per la qual cosa considera que si no es poden podar, s'haurien de netejar més 
sovint.
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Respecte  a  l’ambulatori  Palleter,  el  Sr.  Guillamón  comenta  que 
l’Ajuntament havia comentat que s’anaven a involucrar en el tema d’augmentar 
el nombre de pediatres i l'horari de visita tot el dia, entre altres temes, i en data 
de hui no s’ha convocat reunió amb la Sra. Amparo Marco.

Demana la retirada de damunt de la vorera del contenidor d’oli a petició 
dels veïns comenta que els veïns volen un punt d’oli prop de les seues cases per  
a no haver de traslladar-se. Se li comunica que ja està traslladat a la zona de la 
plaça Vilanova d'Alcolea.

AV LA DUANA

El Sr. Serrano informa que ja estan instal·lats els tres punts de llum que 
havien sol·licitat.

Al barranc de Fraga sol·licita una tanca així com una porta perquè la gent 
puga visitar els grafits i evitar el pas de vehicles.

Reclama l’asfaltatge de la Gran Via Tàrrega Monteblanco, La presidenta li 
recorda que està en el pla d’asfaltatge inclòs a finals de 2016 o principis de 2017

JUAN LUIS LEÓN AZORIN

Pregunta  si  quan  es  tala  un  arbre  el  reposen  automàticament  o  cal 
sol·licitar-ho; la Sra. Puerta l'informa que han de replantar-ho sense necessitat de 
fer la reclamació.

Considera  que  amb  la  tornada  dels  xiquets  als  col·legis  s’ha  notat  un 
notable  increment  de  les  deposicions  animals  al  barri,  i  s'hauria  de  prendre 
mesures  per  a  controlar-ho  i  eradicar-ho.  La  presidenta  l'informa que  des de 
Sanitat estan en això.

Sol·licita  que  la  pintura  que  s’aplica  als  passos  de  vianants  és  molt 
perillosa quan plou i s'hauria de substituir per una més segura; de la mateixa 
manera considera que una majoria de passos de zebra necessiten que siguen 
repintats.  La  Sra.  Puerta  l'informa que últimament  els  passos  de vianants es 
pinten únicament els dos extrems de les ratlles i es deixa el centre sense pintar.

També  comenta  que  s'hauria  de  fer  constar  d’alguna  manera  que  els 
vianants no han de creuar els passos de zebra sense mirar amb algun avís com 
“atenció mirar abans de creuar” o alguna llegenda semblant.

 

I sent les 21:30 de la data indicada en l’encapçalament, i sense que hi haja 
més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, com a 
secretària  done  fe  i,  perquè  conste,  alce  aquesta  acta  que  firme  al  marge 
juntament amb la presidenta del Consell Municipal de Districte Sud.
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